
 

 

 
 
 
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde Nørrebjergskolen 

Dato: 27.8.2024 kl. 17.30-19.30 i personalerummet                                                                           
 

Forældrerepræsentanter: Maria Borup Mogensen(formand), Søren Degn Dyrbye, Mette Perle Kast 
Hansen, Maria Ellegaard Johansen, Heidi Møller Christensen, Mette Mostgaard 
Maltesen(næstformand),  

Medarbejderrepræsentanter: Palle Jørgensen, Lonni Englich Harholt 
 
Ledelse: Simon Bay Andersen, Mads Møller (ref.) 
 
Afbud: Funda Celik (suppleant) Martin Graversen er i forbindelse arbejde udstationeret i Norge i 
2024 og deltager derfor ikke.  
. 
 
 



 

 

1.  Godkendelse af referat fra mødet 30.4.2024 
 
Godkendt. 
 

2.  Hvordan arbejder vi med Mangfoldige læringsmiljøer MLF og Mangfoldige 
læringsfællesskaber MLM? 
 
Orientering ved Mads. 
 
Vedlagt bilag indsatsteori. 
 

3.  Budget skoleåret 2024-2025 og brande på skolen 
 
Kort status ved Simon. 
Budgettet er aktuelt på – 900.000 kr. Der er visiterede to elever, hvor 
forældrene efter sommerferien har valgt at hjemmeundervise, der ikke er 
startet på Nørrebjergskolen. Derfor mangler taksten i budgettet. 
 
Brande: 
Rundering ved brandtomterne.  
Skolen har haft tre brande indenfor de sidste måneder. Skolen får sat ekstra 
kameraer op. Der er en kommunal selvrisiko på 100.000 kr. for hver brand.  
 
Derudover skal skolen stå for udgifter til kabling til de ekstra kameraer. Pt 
40000 kr. 
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4.  Folkeskoleløftet og Junierklæringen 
 
Politikerne har lovet et større beløb til folkeskolerne i Odense. Hvad betyder 
det for specialskolerne? 
 
Bliver midler øremærket til bestemte formål? 
 
Drøftelse 
 
Skolebestyrelsen afventer udmelding om beløb. Skolebestyrelsen er 
opmærksom på, at Specialskolerne også tilgodeses i fordelingen af 
Folkeskoleløftet.  
 
Maria kontakter Enghaveskolens formandskab for at samarbejde om 
processen. 
 

5.  Kontaktudvalg og Referencegruppe 
 
Drøftelse og input til næste møde. Mødet i referencegruppen er aflyst pga. 
manglende deltagelse. Mette har meldt tilbage, at det er ærgerligt, da 
referencegruppen er et rigtig godt dialogforum. Næste møde 9.12 2024. 
 
Der er ikke meldt nyt møde ud i kontaktudvalget. 
 

6.  Evt. 
 
Næste møder i skolebestyrelsen er 1.10 2024 og 4.12 2024. 
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Udestående 
punkter til 
kommende 
skolebestyrelse
smøder: 

Dagsordenspunkt med indsamling af temaer og punkter til de kommende 
skolebestyrelsesmøder.   
 
Handicappolitik 
Hvordan kan Odense Kommunes handikappolitik understøtte elevgruppens 
skolegang og fritidsliv. Link til Odense Kommunes handikappolitik. 
 
Eks. Intro til skolens struktur og organisering, budget, ASK, Skolens 
udviklingsarbejde, børneterapiens arbejde m.m. 
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